

anti-aging gel OXAKTIV

Intensive care with active oxygen for bio-revitalization.

When applied, active oxygen is released in combination with the water content of the skin. A trick of nature, newly discovered.

Active oxygen activates cell metabolism, vitalizes and regenerates the skin (anti-aging effect).

Can be used as daily intensive care or as a supplement with other cosmetic products. Also suitable for problem skin and skin imperfections.



OXAKTIV anti-aging gel
30 ml

Stimulation of cell metabolism with the help of the active oxygen complex.

Tissue regeneration.

Revitalization of the skin.

Free radicals are captured, stress factors eliminated and skin is protected from aging processes.

Cooling and soothing for sun-stressed skin.

No preservatives.

Hänsler Medical GmbH

+49 (0) 7229 3046 0

info@haensler-medical.com

www.haensler-medical.com



anti-aging gel OXAKTIV

Intensivpflege mit Aktiv-Sauerstoff zur Bio-Revitalisierung.

Beim Auftragen wird in Verbindung mit dem Wassergehalt der Haut Aktiv-Sauerstoff freigesetzt, ein Trick der Natur, für Sie neu entdeckt.

Aktiv-Sauerstoff aktiviert den Zellstoffwechsel und bewirkt nachhaltige Hautvitalisierung und Regeneration (Anti-Aging Effekt).

Als tägliche Intensivpflege oder auch als Ergänzung mit anderen kosmetischen Produkten anwendbar. Auch bei Problemhaut und Hautunreinheiten geeignet.



OXAKTIV anti-aging gel
30 ml

Stimulation des Zellstoffwechsels mit Hilfe des Aktiv-Sauerstoff-Komplex.

Geweberegenerierend.

Revitalisierung der Haut.

Freie Radikale werden abgefangen, Stressfaktoren eliminiert und die Haut vor Alterungsprozessen geschützt.

Kühlend und lindernd bei sonnengesteresster Haut.

Keine Konservierungsstoffe.

Hänsler Medical GmbH

+49 (0) 7229 3046 0

info@haensler-medical.com

www.haensler-medical.com

